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Z á p is
z jednání Kulturní komise, konané dne 1. 2. 2024 od 17:00 hodin v prostorách malé 

zasedačky, budova radnice Brno-Líšeň

Přítomni: Hana Sosíková, Jaroslava Vorálová, Josef Šiška, Veronika Buchtová, Dita Prokešová, 
Sylva Marková, Eva Svobodová, Zbyněk Stejskal,

Om luveni: Šárka Zemanová -  radní MČ Brno-Líšeň, Ladislav Valášek

Hosté: Michal Kročil - KCL, p. Sobotková- zástupce spolku Sejděme se z.s.

Navržený program :
a) zahájení, prezenční listina
b) odsouhlasení a případné doplnění bodů programu
c) zástupce spolku Sejděme se, z s. -  doplňující informace k žádosti o dotaci
d) závěr z lednového zasedání - členové se usnesli, že na únorovém zasedání KK bude zařazen do 
jednání bod, v kterém navrhnou RMČ Brno-Líšeň úpravu „Smlouvy o poskytování finanční dotace z 
rozpočtu m. č. Brno-Líšeň“ o předkládání závěrečné zprávy
e) určení spolku, kterého zástupci budou přizváni na naše únorové zasedání
f) informace z RMČ -  paní radní pro kulturu Šárka Zemanová
g) informace z Kulturního centra Kotlanka -  pan ředitel Kročil
h) diskuze -  závěr

pro/proti/ zdržel se

H. Sosíková- zahájila únorové zasedání Kulturní komise a konstatovala, že komise je 
usnášeníschopná a navrhla vyřazení bodu f) programu jednání 

Hlasování 8/0/0

O dsouhlasený program :
a) zahájení, prezenční listina
b) odsouhlasení a případné doplnění bodů programu
c) zástupce spolku Sejděme se, z s. -  doplňující informace k žádosti o dotaci
d) závěr z lednového zasedání - členové se usnesli, že na únorovém zasedání KK bude zařazen do 
jednání bod, v kterém navrhnou RMČ Brno-Líšeň úpravu „Smlouvy o poskytování finanční dotace z 
rozpočtu m. č. Brno-Líšeň“ o předkládání závěrečné zprávy
e) určení spolku, kterého zástupci budou přizváni na naše únorové zasedání
f) informace z Kulturního centra Kotlanka -  pan ředitel Kročil
g) diskuze -  závěr
Hlasování ' 8/0/0

17:10 - na KK se dostavil pan Zbyněk Stejskal
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Ad c)
Na jednání KK se dostavila zástupkyně spolku Sejděme se, z.s. paní Sobotková. Představila projekt 
spolku, proběhla diskuze se členy KK ohledně budoucí činnosti spolku a ohledně žádosti o čerpání 
dotace z rozpočtu MČ Brno-Líšeň. Spolek Sejděme se, z.s. se převážně orientuje na výuku 
anglického a německého jazyka pro seniory. V jazykových kurzech si účastníci trénuji paměť, 
seznamuji se s problematikou práce na PC v souvislosti s cizojazyčnými výrazy. Kurzy podporují 
nezávislost a dovednost seniorů. Jazykové kurzy soustřeďují 7-10 členů, kurz německého jazyka 
se bude otevírat 4. týden v září 2024. Spolek má 10 letou tradici, na výuku si zve rodilé mluvčí. 
Spolek požadoval v rámci dotací z MČ příspěvek na honoráře pro divadelníky. Paní Sobotková 
seznámila členy KK s dalším projektem pro seniory. Projekt se zaměřuje na rodinnou propojenost 
seniorů a jejich vnoučat formou divadelního představení. Předsedkyně KK požádala o zaslání 
pozvánky na tuto akci všem členům KK. Dále byla paní Sobotková požádána, aby rozepisovala do 
žádosti o finanční dotaci z MČ položky jednotlivě. Paní Sobotková byla upozorněna i na možnost 
čerpat dotace z MČ žádostí typu B.

Ad d)
Členové KK diskutovali ohledně předkládání závěrečné zprávy. Shodli se, že rozhodnutí a přesné 
znění návrhu bude odhlasováno na březnové KK za přítomnosti paní Šárky Zemanové.

Ad e)
Březnové konání Kulturní komise se uskuteční v pondělí 4. 3. 2024 od 18:00 hodin v Dělňáku, ulice 
Klajdovská. Na zasedání se bude pokračovat v diskuzi ohledně předkládání závěrečné zprávy 
spolků a členové KK se seznámí s činností divadla Marvánek. Členové si odsouhlasili změnu místa 
i času konání následného březnového zasedání Kulturní komise.
Hlasování 9/0/0

Ad f)
M. Kročil zhodnotil uplynulou akci KCL -  Líšeňský ples a seznámil členy KK s akcí, která se bude 
konat 10. 2. 2024 -  Líšeňské ostatky a s termínem 7. 9. 2024 -  Líšeňské hody. Zdůraznil, že se 
konají v době prázdnin, proto je zrušen odpolední program, večerní program začíná v 18:30 hod. 
na Dělňáku. Předložil plán činnosti Kulturního centra Líšeň na období leden-červen 2024.

Zjednání Kulturní Komise odešel pan Josef Šiška, Dita Prokešová, Eva Svobodová, komise je i 
nadále usnášení schopná

M. Kročil informoval členy KK o vzniklé situaci v KCL

Členové KK vzali na vědomí předloženou žádost ohledně slevy nájemného za pronajaté prostory u 
subjektů ZŠ Novolíšeňská -  50%, ZŠ Masarova -  50%, Junák -  20%.
Hlasování 6/0/0

Ad g)
Na základě podnětu pana ředitele KCL Michala Kročila bude KK žádat o předkládání požadavků o 
slevy na nájemném pronajatých prostor 1x za % roku
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Členové KK se shodli, že v ojedinělých případech se bude hlasovat per rollam, tak jak si odsouhlasili 
usnesením na zasedání KK 7. 9. 2023

Zasedání Kulturní komise bylo ukončeno v 18:20 hodin.

V Brně dne 1. 2. 2024

Přílohy:
č. 1 prezenční listina

Zapsala: Jaroslava Vorálová Hana Sosíková 
předsedkyně KK


